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Beste Herzelenaar

Overal in Vlaanderen hielden de 
lokale N-VA-afdelingen recent hun 
bestuursverkiezingen. Daarbij 
hebben onze leden beslist wie 
de komende drie jaar deel mag 
uitmaken van hun lokale afdelings-
bestuur. Bij ons in Herzele ging 
die hoogdag van onze interne 
partijdemocratie door op woensdag-
avond 16 maart 2022.

Ikzelf ben enorm fi er en dankbaar 
dat onze leden mij opnieuw het ver-
trouwen hebben gegeven om N-VA 
Herzele ook de komende drie jaar 
te mogen leiden als voorzitter. Net 
als de afgelopen periode zal ik mij 
ook tijdens mijn tweede termijn vol 
toewijding inzetten voor onze mooie 
gemeente en voor Vlaanderen.

De voorbije jaren hebben we onze 
afdelingswerking stevig verder uit-
gebouwd. Het fundament is gelegd 
om vastberaden naar de verkiezingen 
van 2024 te trekken. Samen met 
onze enthousiaste bestuursleden en 
onze ijzersterke gemeenteraadsfractie 
zullen we u, de Herzeelse kiezer, 
een stevig aanbod kunnen doen voor 
een welvarend, veilig en aangenaam 
Herzele. Ik kijk er vol vertrouwen 
naar uit.

Ik wens u veel leesplezier!

Michiel Pletinckx
Voorzitter

Rony Stroobants
bestuurslid

Jeroen Tondeleir
ledenverantwoordelijke
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Jong N-VA Herzele stelt nieuw bestuur voor
In Herzele hield de lokale jongerenafdeling van de N-VA op maandag 27 december 2021 haar bestuursverkiezing. 
“We kijken ernaar uit om de komende twee jaar met deze enthousiaste ploeg vol frisse ideeën aan de slag te gaan 
voor Herzele en Vlaanderen”, zegt Jong N-VA-voorzitter Joshua D’Hondt.

Joshua D’Hondt volgt zichzelf op als voorzitter van 
Jong N-VA Herzele. Camilla Achmedova werd opnieuw 
verkozen tot ondervoorzitter en combineert dat met de 
functie van penningmeester. Celien Van Driessche wordt 
opnieuw afdelingssecretaris. De overige bestuursleden 
zijn Jordy Dherde en Michiel Pletinckx, die als 27-jarige 
voorzitter van moederpartij N-VA Herzele ook in het 
jongerenbestuur zetelt.

Jonge welpen met interesse in politiek en met een hart 
voor Herzele die lid willen worden van Jong N-VA of zich 
willen engageren in het bestuur, kunnen altijd een mailtje 
sturen naar joshua.dhondt@n-va.be. Wil je meer te weten 
komen over N-VA Herzele, onze bestuursleden en manda-
tarissen? Of wil je meer nieuws vernemen over ons werk 
in de gemeenteraad? Surf dan snel naar onze vernieuwde 
website herzele.n-va.be of volg ons op Facebook!

Voltallige gemeenteraad keurt 
motie van solidariteit met 
Oekraïne goed
Op de Herzeelse gemeenteraad van maart werd een motie 
van solidariteit en veroordeling van de Russische inval in 
Oekraïne goedgekeurd door de voltallige gemeenteraad.

“Wij hebben een motie ingediend omdat we geschokt zijn door 
de onaangekondigde, onrechtvaardige en brutale Russische 
invasie in Oekraïne”, zegt Toon De Bock, fractievoorzitter van 
de N-VA in Herzele. “Het is de grootste militaire aanval op een 
ander soeverein land in Europa sinds de Tweede wereldoorlog. 
Sinds het begin van de bombardementen vielen er al honderden 
onschuldige slachtoffers en zijn er honderdduizenden mensen op 
de vlucht. Er dreigt een ongeziene humanitaire, economische en 
politieke crisis in Europa.”

Herzelenaar toont zich solidair

“We zien ook in Herzele een golf van solidariteit met het Oekra-
iense volk. Veel inwoners van onze gemeente zijn diep geschokt 
door wat er zich nu in Oekraïne afspeelt. Daarom vind ik het 
belangrijk dat we met de voltallige gemeenteraad van Herzele 
een heel duidelijk signaal geven”, gaat Toon verder. “In de motie 
die we ingediend hebben, vragen we om het geweld en de agres-
sie tegen het Oekraïense volk te veroordelen en te verwerpen. 

Daarnaast willen we onze solidariteit betuigen en in naam van al 
onze inwoners oproepen tot het onmiddellijk beëindigen van de 
aanvallen door het Russische leger.”

Uiteindelijk schaarde de voltallige Herzeelse gemeenteraad zich 
achter de tekst van de motie van de Europese koepel van steden 
en gemeenten CEMR (Council of European Municipalities and 
Regions). “Daarmee vervoegen we de lange 
lijst van Europese gemeenten en steden die de 
oorlog in Oekraïne veroordelen. Een symbo-
lische daad, maar een belangrijk statement als 
steunbetuiging aan Oekraïne”, besluit Toon.

Toon De Bock, Fractievoorzitter

herzele@n-va.be
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Meer vrouw op straat? Niet in Herzele!
De gemeenteraad moest zich buigen over een naam voor het plein in Borsbeke, op de hoek van de Borsbekestraat en de Provin-
cieweg. Dat plein had nog geen o�  ciële naam. N-VA Herzele vond het een uitgelezen kans om de straatnamen van onze gemeen-
te wat te vervrouwelijken en het plein een naam van een prominente vrouw uit de Herzeelse geschiedenis te geven.

Gemeenteraadslid Timothy Desmet: 
“In heel Vlaanderen doet men 
inspanningen om het evenwicht 
tussen mannelijke en vrouwelijke 
straatnamen te verbeteren.” Desmet 
verwijst daarmee naar de actie 
‘Meer Vrouw op Straat’ van Sofie 
Lemaire op Radio 1 en Canvas. 
Ook vrouwenorganisaties zoals 
Ferm steunen die actie voluit. “We 
hadden heel graag een shortlist van 
vrouwennamen voorgelegd aan de 
inwoners, om zo ook inspraak aan 
de burger te geven”, verduidelijkt 
Timothy Desmet.

Burgemeesters De Vuyst-plein

Dat was echter buiten de meerder-
heid gerekend, die het plein koste 
wat het kost het ‘Burgemeesters De 
Vuyst-plein’ wil noemen. Een naam 
die bij sommigen nogal omstreden 
is: het roept ouderwetse tijden op 
waarbij de burgemeesterstitel niet 

echt een verdienste was, maar vaak 
gewoon van vader op zoon over 
ging. Ook de Herzeelse cultuurraad 
bracht trouwens een negatief advies 
uit.

Geen draagvlak

Timothy Desmet: “Dat Open VLD 
en CD&V tegen het advies van de 
cultuurraad en de tegenstemmen 
van de oppositie de nieuwe naam 
wilden doordrukken, is pijnlijk. 
Het zal de gedragenheid ervan bij 
onze inwoners zeker niet verhogen. 
Ik spreek me trouwens niet uit over 
de naam De Vuyst, maar ik vind 
het frappant dat een meerderheid 
met drie vrouwelijke schepenen, 
een vrouwelijke voorzitster en 
een lid van Ferm niet meeging in 
onze positieve suggestie om ook 
in Herzele meer vrouw op straat te 
krijgen.”

N-VA vraagt preventieve aanpak van cyberveiligheid
Op de gemeenteraad van januari vroeg onze N-VA-fractie naar een overzicht van de preventieve maatregelen die de gemeente 
neemt omtrent de cyberveiligheid in de gemeente.

“Cyberaanvallen zullen in de toekomst 
steeds vaker voorkomen en zouden een 
prioriteit moeten zijn binnen de gemeente”, 
waarschuwde gemeenteraadslid Timothy 
Desmet. “Het gevaar bestaat dat de ge-
meentelijke dienstverlening verschillende 
dagen of weken volledig wordt stilgelegd 
door cybercriminelen. Of nog erger, dat 
gevoelige persoonlijke gegevens worden 
gestolen. Denk daarbij aan de gegevens 
bijgehouden door het OCMW.”

Gemeentelijke dienstverlening 

garanderen

Recent werden niet enkel bedrijven, zoals 
Picanol dat weken plat lag, geviseerd 
door cybercriminelen. Zelfs de overheid, 
de universiteiten en defensie waren in 
2021 het slachtoffer van cyberaanvallen. 

Ook gemeenten ontsnappen 
daar niet aan. In 2020 werden 
zowel Dilbeek als Willebroek 
het slachtoffer van cybercrimi-
nelen en lag de gemeentelijke 
dienstverlening dagenlang 
plat. Enkele weken geleden 
werden bij een cyberaanval 
op het Rode Kruis wereldwijd 
persoonlijke gegevens van 
maar liefst 515.000 kwetsbare 
mensen gestolen.

Timothy Desmet: “We zijn zeer tevreden dat Herzele cyberveilig-
heid ernstig neemt. Zeker het feit dat de gemeente door een 
traject van ethisch hacken is gegaan, is geruststellend.” Bij 
ethisch hacken worden professionele hackers ingeschakeld om 
na te gaan waar de zwakke plekken in de ICT-infrastructuur 
zitten, zodat die zwakke plekken verstevigd kunnen worden.

www.n-va.be/herzele
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N-VA Herzele kritisch ten opzichte van 
‘gemeentelijke klimaatcommissie’
Op de gemeenteraad van januari werd beslist om een klimaatcommissie op te richten. Die commissie hee�  tot 
doel om voor Herzele een lokaal klimaatbeleid uit te werken met concrete acties, maatregelen en prioriteiten.

“Uiteraard vinden wij het belangrijk 
om te kijken welke lokale klimaat-
maatregelen we kunnen en moeten 
nemen”, zegt Timothy Desmet. 
“Alleen hebben we bedenkingen bij 
de manier waarop het gemeentebe-
stuur dat in Herzele wil aanpakken.”

Praatbarak

“In Herzele wordt het stilaan de 
gewoonte om voor alle moeilijke 
onderwerpen een commissie of 
taskforce op te richten. Dat men 
daarvoor systematisch de hulp 
inroept van de oppositie, maakt het 
gebrek aan competentie en daad-
kracht binnen deze meerderheid 
van Open Vld en CD&V pijnlijk 
duidelijk”, zegt Patricia Van Ruys-
kensvelde.

De nieuwe klimaatcommissie zal 
bestaan uit maar liefst 22 leden. 
Dat zullen vertegenwoordigers 
zijn uit de verschillende politieke 
fracties en lokale adviesraden, 
maar ook enkele gemeentelijke 
ambtenaren en geïnteresseerde 
burgers zullen er deel van uitmaken. 
Iedereen weet uit ervaring dat 
een vergadering met 22 deelne-
mers – met verschillende visies en 
belangen – meestal niet de meest 

efficiënte is … 

We vrezen dan ook dat het risico 
dat de commissie zal verglijden tot 
een praatbarak zeer groot is. Intus-
sen vond de installatievergadering 
van de klimaatcommissie al plaats, 
met alvast één grote afwezige: onze 
burgemeester. Blijkbaar ligt hij niet 
erg wakker van het klimaat en welk 
lokaal klimaatbeleid er in Herzele 
moet gevoerd worden.

Realistisch, haalbaar en 

betaalbaar

Toch willen we met N-VA Herzele 
onze verantwoordelijkheid opne-
men en zullen we deelnemen aan 
de klimaatcommissie. We zullen 
kritisch maar constructief meewer-
ken aan een lokaal klimaatplan, op 
voorwaarde dat het plan realistisch, 
haalbaar én betaalbaar is.

“We stappen niet mee in een opbod 
van acties en maatregelen. De 
doelstellingen moeten realistisch 
zijn. Voor Leef! zal het namelijk 
nooit genoeg zijn of ver genoeg 
gaan, tenzij we morgen met z’n 
allen onze auto inruilen voor een 
bakfiets”, zegt Toon De Bock. Wij 

willen de mensen er uiteraard ook 
van overtuigen om te gaan voor 
de meest duurzame oplossingen, 
maar zonder te moraliseren of te 
betuttelen.

Zélf het goede voorbeeld geven

We vinden dat de gemeente in 
eerste instantie moet faciliteren, 
zoals door het plaatsen van snel-
laders voor elektrische wagens in 
elke deelgemeente. De meerder-
heid moet zelf het goede voorbeeld 
geven door bijvoorbeeld in te zetten 
op het energetisch renoveren van 
de eigen gebouwen in plaats van 
het opleggen van allerlei regeltjes, 
voorschriften, sancties en boetes.

Een klimaatplan is een goed begin, 
maar concrete acties ondernemen 
zou nog veel beter zijn. Zoals 
maatregelen nemen om de wa-
teroverlast en waterellende van 
afgelopen zomer aan te pakken of 
te voorkomen. De getroffen burgers 
hebben nog altijd het gevoel dat ze 
in de kou blijven staan terwijl daar 
de prioriteiten van het gemeente-
bestuur zouden moeten liggen”, 
besluiten de gemeenteraadsleden 
van N-VA Herzele.

www.n-va.be/herzele



Slechte toestand van de 
Bosstraat in Woubrechtegem
We brachten de slechte toestand van de Bosstraat 
in Woubrechtegem ter sprake op de gemeenteraad. 
Die ligt er rampzalig bij: het wegdek is in slechte 
staat, takken van bomen hangen er over de straat en 
er liggen veel bladeren. Het zijn voornamelijk onze 
landbouwers die met hun tractoren daar hinder van 
ondervinden. In de Bosstraat is enkel uitgezonderd 
plaatselijk verkeer toegestaan maar ze wordt soms wel 
als omleidingsweg gebruikt. Het gemeentebestuur 
beloofde om daar op korte termijn iets aan te doen.

Gemeenschapsdienst voor 
langdurig werkzoekenden
De sociale dienst van het OCMW levert al grote 
inspanningen om langdurig werklozen aan een 
job te helpen. Als bijkomende maatregel willen 
wij de gemeenschapsdienst voor langdurige 
werkzoekenden daaraan toevoegen. Daarbij 
worden langdurige werkzoekenden actief inge-
schakeld voor maatschappelijk relevante taken 
voor de lokale gemeenschap, zoals hulp bieden 
bij de kinderopvang of het woonzorgcentrum 
of bijspringen in het vaccinatiecentrum. De 
professionele- en sociale vaardigheden en het 
arbeidsritme die ze daardoor verwerven, kunnen 
een belangrijke opstap zijn richting een pas-
sende job op de reguliere arbeidsmarkt.

Kamperende ouders 
aan de schoolpoort niet 
meer van deze tijd
De taferelen van kamperende ouders aan 
de schoolpoort om hun kinderen in te 
schrijven in de school van hun keuze kennen 
we al langer. Helaas is dat fenomeen nu 
ook in Herzele gearriveerd. Enkele weken 
geleden zaten om 9 uur ’s ochtends al 70 
ouders te kamperen voor de schoolpoort 
van het Sint-Paulusinstituut om één van 
de 92 vrije plaatsen te kunnen bemachtigen 
… en dat terwijl men ook gebruik zou 
kunnen maken van een online inschrij-
vingstool. Wij vragen de schepen van 
Onderwijs om zijn verantwoordelijkheid 
op te nemen en in dialoog te gaan met 
de school om dergelijke toestanden in de 
toekomst te vermijden.

Nieuws 
uit de 

gemeente-
raad

Zwerfvuil aanpakken door 
de handhavers van OVAM 
naar Herzele te halen!
In een vorige gemeenteraad werd op ons voorstel al beslist 
om een actieplan op te stellen voor de aanpak van zwerfvuil 
en sluikstorten. Een plan dat moet inzetten op zowel sensi-
bilisering, gedragsverandering, participatie en het onder-
steunen van goede initiatieven. Ook een strengere aanpak 
is meer dan nodig, want handhaving blijft het sluitstuk 
van een effectief zwerfvuilbeleid. Ondertussen lanceerde 
Vlaams minister Zuhal Demir een initiatief dat lokale 
besturen ondersteunt bij de handhaving van het verbod om 
zwerfvuil te storten en dat de pakkans drastisch verhoogt. 

Nog tot midden 2024 kunnen lokale besturen daarom 
gratis een beroep doen op de 30 handhavers van OVAM. Zij 
houden zich uitsluitend bezig met het controleren op zwerf-
vuil. De handhavers komen ter plaatse patrouilleren, ook ’s 
avonds en in het weekend, om overtreders op heterdaad te 
betrappen en te beboeten.

www.n-va.be/herzele




